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Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkafic6w Wfoctawka zwracam siq z uprzejmq pro6bq o wydanie

dyspozycji odpowiednim sfu2bom komunalnym by zechciaty egzekwowai przestrzeganie

obowiqzujqcych przepis6w sanitarnych w autobusach MPK. Komunikacja miejska powinna

zapewniai naszym mieszkafcom wysoki standard podr62owania tak2e je5li chodzi o kwestie

zwiqzane z pandemiq. Proszq egzekwowai zasady: maseczka, dystans spofeczny,

dezynfekcja. Pasa2erowie korzystajqcy z komunikacji miejskiej powinni by6 zawsze w

maseczkach.

n-fr

'1$


